
         
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Aan:  Colleges van Burgemeester en wethouders van de gemeenten       

Duiven, Westervoort en Zevenaar  

Van:   Cliëntenraad RSD de Liemers 

Datum:  24 Januari 2021 

Onderwerp: Advies inzake het beleidsplan inburgering. 

                                                                                                                                                                                                              

Geachte college, 

De cliëntenraad RSD de Liemers is gevraagd een advies uit te brengen inzake het voorstel beleidsplan 

inburgering. 

De cliëntenraad heeft het beleidsplan inburgering besproken. Hierbij zijn de volgende 

aandachtspunten aan de orde geweest:  

Pagina 10: is het ambitieniveau van 3 jaar reëel of zouden we dit moeten oprekken naar 5 jaar? 

De afgelopen jaren was dit niet haalbaar. Vanuit de regie van de gemeenten hebben wij de hoop dat 

deze 3 jaar met dit plan wel realistisch is. Er wordt meer hulp geboden aan inburgeraars waardoor 

deze 3 jaar beter haalbaar is. 

De controle hierop gebeurt op casusniveau vanuit de regisseur van de gemeente. 

Wat als een statushouder niet komt opdagen bij een taaltraject? 

Er wordt dan een open gesprek gevoerd met de persoon om te achterhalen wat de reden hiervan is 

en afhankelijk van de reden worden vervolgstappen genomen. 

Pagina 11 

De CR vraagt aandacht om rekening te houden met de menselijke maat (denk hierbij ook aan de 

toeslagenaffaire) 

Pagina 14 



         
 

De invoeringskosten zijn de middelen die zijn ontvangen vanuit het Rijk. De uitvoeringskosten zijn de 

ramingen vanuit het Rijk. Dit is exclusief de leerroutes. 

Op Blz 6 worden Kunstwerk en Caleidoz genoemd is er ook contact geweest met Mikado de 
welzijnsorganisatie van Duiven en Westervoort? 

Er wordt vanuit Duiven en Westervoort maandelijks gesproken met Mikado waarbij ook het de 

nieuwe inburgeringswet wordt besproken. Daarnaast volgt er nog een aparte bijeenkomst. 

Vragen die per mail waren ontvangen 

Waar staat KNM voor? 

Kennis Nederlandse Maatschappij 

Bij Hoofdstuk 4 wordt verwezen naar de Beleidsvisie Sociaal domein 2020-2023 van de Gemeente 
Zevenaar is die vergelijkbaar met de visie van Westervoort/Duiven? 
 
De visie is gelijk. Vaak zitten de verschillen in woordkeuzes. 
 
Waarom wordt de term dedicated gebruikt in plaats van betrokken? 
 
Dit is vaktaal ( Gevraagd wordt hierop B1 niveau te screenen)   
 
Betreffende de casusregiseurs - hoeveel statushouders komen er onder haar/zijn hoede? Hoeveel 
casusregisseurs zijn er nodig? En welke competenties zijn van belang. 
 
Dit is mede afhankelijk van de gezinssituatie per statushouder. Op dit moment is lastig in te schatten 
met hoeveel casusregisseurs er wordt gewerkt.  
Competenties: betrokken bij de doelgroep, brede kijk op sociaal domein, resultaatgericht, 
communicatie en inlevingsvermogen. 
 
Kan dit dan ten koste gaan van de reguliere klanten van de RSD? 
In principe niet. Afhankelijk van de opdracht aan de RSD worden hier separate financiële afspraken 
gemaakt. 
 
Hoe gaan de vrijwilligers getraind en begeleid worden? 
Dit dient nog verder uitgewerkt te worden. 
 
Is al bekend met welke geautomatiseerde organisaties verwerkingsovereenkomsten worden 
afgesloten? 
Dit is nog niet geheel duidelijk, maar heeft wel de aandacht 
 
De cliëntenraad kan zich vinden in het voorgestelde beleidsplan. De cliëntenraad RSD de Liemers 

brengt dan ook een positief advies uit. 

Namens de Cliëntenraad RSD de Liemers, 

Hans van Bussel 

Onafhankelijk Voorzitter 

hansb
Goedgekeurd



         
 

 

 

 

 
  


